
               

 

 

 

LYŽIARSKY KURZ 2018 
 
 

Dňa 8.1.2018 sme sa -  triedy prvých ročníkov SOŠ elektrotechnickej -  stretli o 8:00 na 

autobusovej stanici. Postupne sme  nakladali lyže, snowboardy a tašky do autobusu, a keď 

prišiel pán učiteľ, mohli sme vyraziť. 

Cesta na Kubínsku hoľu trvala asi hodinu. Niektorí žiaci nám ju spríjemňovali ,,krásnym,, 

spevom, ďalší púšťaním hudby z reproduktorov a niektorí zase chrápaním. 

Keď sme dorazili do autocampu Gaceľ, kde sme boli ubytovaní, tak sme zistili, že tam nie 

sme na lyžiarskom výcviku ako jediná škola. Povystupovali sme z autobusu a rozdelili sa do 

chatiek. Chvíľu po ubytovaní za nami prišiel pán učiteľ s tým, že máme dve hodiny čas do 

obeda. Väčšina žiakov využila tento čas na vybaľovanie sa a na obhliadku autocampu. 

Obed bol vynikajúci. Hneď ako sme všetci dojedli, mali sme nejaký čas na prezlečenie sa do 

lyžiarskeho výstroja.  Autobus nás doviezol až k zjazdovke. Cesta tam trvala asi 15 minút. 

Na zjazdovke  nás  inštruktori rozdelili do skupín a ukázali nám pár základných cvikov na 

lyžiach ,ako bolo napríklad kolobežkovanie (jazda na jednej lyži) a podobne... 

Prvý deň sme boli na svahu síce iba hodinu kvôli slabému dažďu, ale veľmi sme si to užili. Po 

prvej večeri v campe sme mali spoločne pozerať videá o lyžovaní a snowboardovaní, ale 

pokazil sa zvuk, tak sa tento program musel preložiť na ďalší deň. Väčšina žiakov sa hneď 

rozpŕchla do chatiek kde trávili voľný čas hraním kariet alebo pozeraním televízie. O 22:00 

nám začali na izbu chodiť učitelia s tým že už je večierka a všetci žiaci už mali ležať v posteli. 

Na druhý deň sme vstávali o 7:00 kvôli skorým raňajkám. 

Hneď po raňajkách sme odišli na svah. Na svahu sme  spoznali svojich inštruktorov z Česka 

a Slovenska. Keď sme sa zoznámili, dali sme si rozcvičku a dostali sme svoje skipassy. 

Spoločne sme šli hore pomou zatiaľ len na malý svah, pretože nie každý vedel lyžovať. Tam 

nám inštruktori ukazovali ako máme správne jazdiť. Okolo 12-tej sme sa stretli v reštaurácii, 

ktorá bola priamo na svahu, takže sme nemuseli cestovať naspäť do campu. Po obede nám 

inštruktori dali ešte nejaký čas na vytrávenie a po ňom sme išli naspäť na svah. Čas pri 

lyžovaní letel veľmi rýchlo, a ani sme sa nenazdali a boli sme nazad v campe. 

Dali sme si večeru, po ktorej sme sa dostali k nášmu odloženému programu k pozeraniu videí 

o lyžovaní a snowboardovaní. Bolo to veľmi zaujímavé. O 20:00 za nami prišla čašníčka so 

správou, že už zatvárajú, takže sme ich nemohli dopozerať celé. 

A takto deň za dňom bežal až sme sa dostali ku koncu tohto lyžiarskeho výcviku. V Žiline sa 

každý vybral svojím smerom do rôznych kútov Žilinského kraja. Všetci žiaci si lyžiarsky 

výcvik užili, a ak sa ich naň spýtate, tak ho určite len pochvália. Bol to úžasný zážitok. 
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